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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 22/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 11 de novembre de 2013 
Horari: de 19.15 a 21.50 h 
Lloc: Casal Pere Quart 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC  
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Carles Bosch Masó, regidor de Promoció Econòmica i Comerç 
Maria Vilasó Fariña, cap del Servei de Cultura 
Joan Coy Robert, cap del Servei de BIMS 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 1 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU  
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
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Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
 
Excusen l’absència: 
 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior.  
2. Informació sobre les activitats i la campanya de Nadal 2013. 
3. Serveis de Biblioteques Municipals al Districte 1. 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules.  
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el secretari, el senyor Melcior Manau Gironès, 
declara oberta la sessió. 

  
 

Desenvolupament de la sessió 
 
El secretari delegat, en Melcior Manau, comença la sessió excusant el president del Consell 
del Districte i informa que s’incorporarà al consell una mica més tard, ja que per motiu d’un 
accident de trànsit a la carretera no pot arribar a l’hora. Per tant, el primer punt de l’ordre del 
dia, que tracta de l’aprovació de l’acta anterior, es posposa fins l’arribada del president, el Sr. 
Jordi Font.  
 
Seguidament, el secretari delegat presenta els assistents i dóna la benvinguda a la nova 
comissionada de Relacions Ciutadanes, la Susana Gallego, que hi assisteix com a convidada 
al Consell de Districte 1. 
 
 
2. Informació sobre les activitats i la campanya de Nadal 2013 
  

El secretari delegat, en Melcior Manau, presenta els ponents, que són: el senyor Carles 
Bosch Masó, regidor de Promoció Econòmica i Comerç, i la Maria Vilasó Fariña, cap del 
Servei de Cultura.  
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 Pren la paraula el regidor de Promoció Econòmica i Comerç Carles Bosch i comença 
explicant les diferents activitats previstes per aquesta campanya de Nadal 2013. 

 
En primer lloc, ens parla de la Fira de Santa Llúcia, la qual ens fa saber que estarà 
situada a la mateixa ubicació que l’any passat i tindrà les mateixes característiques. 
 
En segon lloc, anomena la Fira d’Artesania que igual que l’any anterior s’ubicarà al 
passeig de la Plaça Major. 
 
A continuació ens fa saber que aquest any, com a novetat, s’instal·larà una pista de gel 
al passeig de la Plaça Major del 29 de novembre al 12 de gener. Comenta que amb 
aquesta activitat es pretén aconseguir cridar a la gent de la comarca, per tal que puguin 
venir a fer oci i a la vegada, gaudir de la nostra ciutat. Ens informa que l’horari d’aquesta 
activitat serà de dilluns a divendres de 17 a 21 h i els dissabtes i festius d’11 a 14 h i de 
16 a 21h. 
 
Seguidament, anomena la Fira d’Atraccions pels nens i nenes que es situarà al passeig 
de la Plaça Major igual que l’any anterior. 
 
Per acabar ens informa de les tres activitats que són iniciativa de comerç centre: 
 

• L’Enllumenat de Nadal, que la encesa tindrà lloc el dia 29 de novembre. 
• El “Shopping night”, organitzat pels comerciants i que tindrà lloc el 29 de 

novembre de 21 a 24h. 
• El Campament Reial, que estarà situat a la Plaça del Gas del 26 de desembre al 

4 de gener.  
 

Per últim convida tots els assistents a la 2a Fira del Comerç, que s’organitza aquest cap 
de setmana. Reparteix la publicitat entre els assistents que conté més informació sobre 
aquest acte. 
 
El secretari delegat, en Melcior Manau, obre ara el torn de paraules. 
 
Pren la paraula la senyora Tona Sallent que vol saber quin és el pressupost que ha 
d’invertir l’Ajuntament per portar a terme aquesta pista de gel. 
 
El regidor de comerç, Carles Bosch, li respon que aquestes empreses abans cobraven 
uns 90.000 € per l’activitat, però que avui dia, i a causa de la situació econòmica en què 
ens trobem, aquestes empreses fan un estudi previ de la zona en la que s’instal·laran i 
aposten per la ciutat. Llavors, fan pagar el tiquet per patinar que té un cost d’entre 3 i 6€ 
i és amb això amb el que ells es guanyen el seu benefici. 
Conclou, doncs, que el risc el corre la empresa i que l’Ajuntament només fa la tasca de 
donar-hi suport.  
 
Pren la paraula el senyor Manel Sanz que pregunta si durant els dies que duri la 
campanya de Nadal es té previst tallar la Rambla algun dels dissabtes. Insisteix que 
sempre és ell qui treu el mateix tema, però que és un aspecte que preocupa molt als 
veïns de Rambla-Centre. 
 



 

 

221

El regidor de comerç, Carles Bosch, li respon que és un tema que s’ha parlat amb els 
representant de comerç centre i ells diuen que no els interessa el tall pel tema dels 
autobusos i el desplaçament. El regidor creu que és un tema interessant de parlar-ne 
amb tots els interessats, ja que ell opina que és una bona proposta. 
 
Pren la paraula la senyora Tona Sallent que vol saber informació sobre la cavalcada de 
Reis. 
 
El regidor de comerç, Carles Bosch, li respon que seguidament la companya Maria 
Vilasó donarà tota la informació sobre aquesta activitat. 
 
Pren la paraula el senyor Evaristo Fortuny que vol saber quan serà l’obertura de la pista 
de gel. 
 
El regidor de comerç, Carles Bosch, li respon que obriran el dia 29 de novembre. 
 
El senyor Juan Antonio Paleo afegeix que llavors també concedirà amb el “Shopping 
night”. 
 
El regidor de comerç, Carles Bosch, li respon que si i que també coincidirà amb l’encesa 
de llums de Nadal i amb la inauguració de la Fira de Santa Llúcia l’endemà. 
 
Seguidament i sense cap pregunta més per part dels assistents el regidor de comerç, 
Carles Bosch s’acomiada i ens fa saber que per qualsevol qüestió el trobarem al seu 
despatx situat a la Fira de Sabadell. 
 
(Arriba el president del Consell, en Jordi Font, a les 19.37 h) 
 
El president del Consell demana disculpes pel retard i saluda els assistents. 
Seguidament cedeix la paraula a la Maria Vilasó, cap del Servei de Cultura, per tal que 
pugui seguir amb l’explicació de la campanya de Nadal. 
 
Pren la paraula la cap del Servei de Cultura, Maria Vilasó, que ens avança que han 
intentat aglutinar totes les activitats de Nadal organitzades per l’Ajuntament i també per 
les entitats, per tal de fer-ne difusió conjunta. Ens fa saber que en la presentació en 
PowerPoint ens explicarà les més significatives, ja que posar-les totes s’hagués fet molt 
extens. 
 
A continuació ens informa que la campanya de Nadal, des del departament de Cultura, 
consideren que s’inicia amb l’encesa de llums el 29 de novembre i acaba amb la 
passada de Sant Antoni el 19 de gener. 
 
Seguidament continua explicant les activitats més destacades d’aquesta campanya de 
Nadal mitjançant la presentació d’una presentació en PowerPoint ordenada. 
 
Acabada l’explicació, el president del Consell obre el torn de paraules. 
 
El president del Consell, Jordi Font pregunta si la cavalcada de Reis es veurà afectada 
per les obres del Passeig. 
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La cap del Servei de Cultura, Maria Vilasó, li respon que no afectaran perquè està 
previst que comencin després de festes. 
 
Torna a prendre la paraula el president del Consell i ara pregunta si es seguirà la 
mateixa dinàmica que l’any passat a l’hora d’organitzar la cavalcada, es a dir, si es 
comptarà amb la col·laboració de vàries entitats com l’any anterior. 
 
La cap del Servei de Cultura, Maria Vilasó, li respon que comptaran amb la col·laboració 
d’entitats sobretot de caire teatral, tal i com ho van fer l’any passat. 
 
A continuació i al no haver-hi cap pregunta més per part dels assistents, el president del 
Consell agraeix les explicacions tant a la cap del Servei de Cultura, Maria Vilasó, com al 
regidor de comerç, Carles Bosch i els acomiada.  
 
Seguidament es reprèn el primer punt de l’ordre del dia. 

 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

El president  pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del 21 d’octubre del 
2013 abans de donar-la per aprovada. 
 
A continuació, sense cap intervenció dels assistents, es dona per aprovada l’acta 
anterior. 
 

 
3. Serveis de Biblioteques Municipals al Districte 1 
 

El president del Consell, Jordi Font explica que una de les funcions dels Consells del 
Districte és valorar els serveis que ofereix el Districte, per això, van decidir amb el 
Melcior Manau, secretari delegat, que seria interessant incloure en l’ordre del dia 
diferents punts per tal d’anar valorant els serveis que ens ofereix el nostre Districte. En 
aquests cas comenta que es va decidir començar per les biblioteques. A la vegada, 
insisteix que si algú vol proposar que ens vinguin a explicar algun altre servei que sigui 
del seu interès, s’acceptaran totes les propostes. 
 
Seguidament, el president dóna la benvinguda al senyor Joan Coy Robert, cap del 
Servei de les BiMS, i li cedeix la paraula per tal que comenci amb la explicació. 
 
Pren la paraula la cap del Servei de Cultura, Maria Vilasó, ja que ens vol fer una petita 
introducció abans que comenci el seu company. Ens informa que el servei de 
biblioteques depèn també de la Regidoria de Cultura i que aquest servei és el fruit del 
pla que es va fer juntament amb la Diputació i que es va constituir ara fa 12 anys.  
 
Recorda que la Diputació de Barcelona a fet una feina molt important durant anys que 
ha consistit en treballar amb cada Ajuntament de la comarca per estudiar cada municipi 
i saber quin servei de biblioteques era el que més s’adequava. Ens informa que un dels 
requisits essencials és que totes les biblioteques han de treballar amb xarxa i és per 
això que sempre parlem de Xarxa Municipal de Biblioteques.  
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Per últim, fa esment de les 7 biblioteques que tenim a la nostra ciutat i ens explica que 
en el pla de biblioteques estava previst de col·locar-ne una més a Can Gambús, però 
que finalment, quan es va veure que en aquell barri no s’acabaven de consolidar els 
habitatges ni els veïns, l’Ajuntament va decidir no portar-ho a terme. 
 
A continuació, li cedeix la paraula al cap del Servei de BiMS, Joan Coy Robert per tal 
que continuí amb l’explicació. 
 
Pren la paraula el Joan Coy que ens fa una explicació mitjançant una presentació en 
PowerPoint ordenat que consta de dues parts: Biblioteques Municipals de Sabadell i la 
Biblioteca Vapor Badia del nostre Districte. 
 
Un cop acabada l’explicació, el president del Consell, Jordi Font, obre el torn de 
paraules. 
 
Pren la paraula el senyor Francesc Pascual que manifesta que la gent gran no té 
practica en utilitzar Internet i alguns programes de processadors de text i vol saber si es 
fan cursos per tal d’ensenyar mínimament a utilitzar-los. 
 
El cap del Servei de BiMS, Joan Coy li respon que abans des del servei de Sabadell 
Fes Clic hi havia una formació per a la gent gran, però que ara ha desaparegut. 
Comenta que ara es fan sessions molt bàsiques i que són molt conscients de la 
demanda que hi ha per fer aquests cursets. 
 
Torna a prendre la paraula el senyor Francesc Pascual i pregunta si els usuaris que 
utilitzen els ordinadors tenen un temps mínim de connexió. 
 
El cap del Servei de BiMS, Joan Coy li respon que la sessió és d’una hora però que si 
es connecten des del seu propi ordinador i fan servir el servei de Wi-Fi, llavors poden 
estar l’estona que vulguin. 
 
Torna a prendre la paraula el senyor Francesc Pascual i per últim pregunta si es poden 
imprimir documents. 
 
El cap del Servei de BiMS, Joan Coy li respon que si però que té un cost i que el que 
estant ensenyant ara, és a utilitzar els USB per tal que la gent es descarregui els arxius 
allà i no es tingui que imprimir tant. 
 
Pren la paraula el senyor Ramon Chulilla que fa referència al 33% de les persones 
estudiants que s’ha mostrat en el PowerPoint que fan ús de les sales d’estudi de les 
biblioteques 58 hores setmanals. Voldria saber si això realment és cert, ja que per 
problemes d’horari d’obertura i tancament d’aquest servei, molta gent estudia a la 
universitat i no tant a les biblioteques. 
 
El cap del Servei de les BiMS, Joan Coy, li respon que en el sistema de les sales 
d’estudi cal distingir els períodes intensius d’exàmens del que és la normalitat d’estudis. 
Explica que aquest 33% d’estudiants fa referència a l’estudi anual sense diferenciar 
aquest períodes intensius. A continuació ens explica que la Biblioteca Vapor Badia 
disposa d’una sala d’estudi amb 84 places, que està oberta en el mateix horari que la 



 

 

224

biblioteca. Comenta que la biblioteca amplia els seus horaris tres vegades l’any per 
reforçar els períodes d’estudi fins a la una de la matinada. Per últim, expressa que si 
que és cert que la tendència és anar a estudiar a les universitats. 
 
Pren la paraula el senyor Josep Ibars que vol saber si es té previst alguna ampliació 
d’horari a les biblioteques del territori a banda de la del Vapor Badia que ja s’ha 
comentat. 
 
El cap del Servei de BiMS, Joan Coy li respon que la Biblioteca de Ponent de Can Rull 
també disposa de tres períodes de reforç anuals que són els mesos de gener, juny i 
setembre en els quals l’horari s’amplia fins a la una de la matinada igual que a la 
Biblioteca Vapor Badia. 
 
Pren la paraula el senyor Bill Phillips i pregunta com funciona la renovació del fons 
bibliogràfic i de pel·lícules i si hi ha una circulació de material entre les biblioteques de la 
Diputació. 
 
El cap del Servei de BIMS, Joan Coy li respon que a la biblioteca Vapor Badia un 50% 
de material el presten i l’altre 50% el reben de fora. Diu que la col·lecció es construeix a 
partir de caràcter generalista (exemple: novel·la clàssica de literatura) i caràcter 
especialitzat (exemple: fons especialitzat en literatura àrab). Es construeixen fons 
especialitzats a les biblioteques per tal de caracteritzar aquella biblioteca amb el seu 
entorn més proper. Expressa que depèn dels usos que tenen anotats saben els llibres, 
novel·les, etc. que més es consulten i per tant, saben com construir i mantenir aquest 
fons generalista i especialitzat. 
 
Ens fa saber que els renoven amb compres anuals amb recursos propis de l’Ajuntament 
i també amb recursos de la Diputació. També diu que hi ha una part molt petita de 
donacions però que per tal que siguin acceptades, tenen que estar amb sintonia amb la 
col·lecció que hi hagi. 
 
Per últim expressa que el tractament de la col·lecció és un tractament de patrimoni, ells 
fan una alta de patrimoni de cada llibre o document amb el preu de compra que els hi ha 
costat com a servei públic, que és el preu que en cas de pèrdua o ser malmès l’usuari 
està obligat a pagar. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Muñoz que vol saber que determina que una cosa 
quedi descatalogada o no. 
 
El cap del Servei de BiMS, Joan Coy li respon que tècnicament els bibliotecaris són els 
qui s’encarreguen d’actualitzar. També hi ha línies de treball de fons editorials que ja no 
es publicaran més o de continguts que queden obsolets. En tot cas, ens informa que és 
una decisió del servei que està en sintonia amb la xarxa de biblioteques. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font que vol aclarir una dada que no li ha 
quedat clara. Es tracta del 43% dels sensats que es diu que tenen carnet actiu. Però en 
canvi en població i carnet no hi ha cap que superi aquest 43%. 
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El cap del Servei de BiMS, Joan Coy li respon que aquest 43% són les 89000 persones 
que tenen censades amb carnet actiu i al que ell s’està referint són percentatges, per 
tant no es poden barrejar els dos conceptes. També li comenta que s’ha de tenir en 
compte que les estadístiques les fan per franges d’edat i que llavors cal sumar-ho tot. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font i pregunta si tenen problemes de 
civisme a les biblioteques. 
 
El cap del Servei de BiMS, Joan Coy li respon que evidentment tenen problemes de 
civisme, sobretot de robatoris dins les biblioteques o de gent que fan un ús dels lavabos 
per la seva higiene personal i també de persones grans que es passen el dia dins 
l’equipament perquè la pròpia família els deixa allà. Per tot això hi ha auxiliars de 
seguretat i càmeres que ho controlen però reconeix que és difícil. 
 
Torna a prendre la paraula el president del Consell, Jordi Font, i expressa que com a veí 
de la zona, a la biblioteca Vapor Badia no es detecta incivisme amb els veïns. 
 
El cap del Servei de BiMS, Joan Coy, li respon que és cert, ja que quan parlem 
d’incivisme a les biblioteques ens referim més als fenòmens normals que passen dins la 
biblioteca com a conseqüència de la quantitat de gent que hi passa, que no pas bandes 
organitzades o agressions que hi puguin haver-hi fora del equipament. 
Per últim i sense més preguntes per part dels assistents, el senyor Joan Coy 
s’acomiada i anima la gent a visitar els equipaments i a obtenir el carnet de la biblioteca 
totalment gratuït. 
 
Pren la paraula la cap del servei de Cultura, la Maria Vilasó, recorda que fa un mes s’ha 
començat una línia de descomptes per activitats culturals per els usuaris de la biblioteca 
i per tant, tothom que disposi del carnet de la biblioteca en pot gaudir. 
 
El president del Consell, Jordi Font, agraeix les explicacions, acomiada als ponents i 
passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 

4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut; Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
El president del Consell, Jordi Font, manifesta que hi ha hagut Consell Municipal 
d’Educació i li cedeix la paraula al seu representant, el senyor Juan Antonio Paleo per 
tal que ens expliqui del que es va tractar. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo que ens llegeix el següent full per tal 
d’informar-nos dels temes més rellevants: 
 
“El plenari del Consell Escolar Municipal de Sabadell es va reunir al mes d'octubre, a 
l'Escola Samuntada, i entre d'altres temes, es va presentar la proposta de modificació 
del model d'àrees territorials de proximitat que està vigent durant el termini de 
preinscripció  als ensenyaments obligatoris. 
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Durant l'últim trimestre del curs 2012-13, una comissió del plenari va analitzar aquest 
tema, va consultar altres models vigents a ciutats de l'entorn, i finalment va proposar un 
nou model que està en exposició pública fins al dia 15 de novembre, i que es pot 
consultar íntegrament al web del CEM. 
 
Un altre dels temes que es van tractar al plenari, va ser el resultat del procés de 
renovació del CEM. El plenari del CEM del mes d'abril del 2013 va aprovar un nou 
model de procés de renovació dels membres provinents dels consells escolars i es va 
optar per apropar-lo als centres educatius, a través d'unes eleccions descentralitzades 
que es portarien a terme en el si d'una reunió ordinària de cada consell escolar. 
 
El procés constava de les següents fases: informació a la comunitat educativa i recollida 
de candidatures, informació a la comunitat educativa dels candidats/es de cada sector 
durant els mesos de maig i juny, es van dur a terme les eleccions als centres educatius 
al juliol es va fer el recompte de vots i al mes d'octubre els nous membres s'han 
incorporat al CEM. 
 
Les places que calia renovar eren: 
 

• Sector de mares i pares 
1 escoles bressol 
2 primària pública: 1 de consell escolar i 1 d'AMPA 
2 de centres concertats  
 

• Sector de professorat 
1 primària pública 
1 secundària pública 
2 de centres concertats 
 

• Sector d'alumnat 
4 secundària pública 
3 de centres concertats 
1 escoles d'adults 

 
• Sector del PAS 

1 centres públics 
1 centres concertats 

 
Si voleu més informació sobre les dades de participació i les persones que finalment 
han estat escollides, podeu consultar el web del Consell Escolar Municipal de Sabadell.” 
 

 
5. Comunicacions 

 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, i ens fa saber que en el proper 
Consell de Districte ens vindran a explicar tot el tema sobre els animals, les seves 
normatives, les responsabilitats que té que adoptar cadascú, etc. 
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Seguidament ens informa que es va fer una reunió amb els veïns del carrer Bonavista 
pel tema de les ocupacions en pisos de gent d’ètnia gitana. A continuació li pregunta al 
regidor del Districte, en Lluís Monge, si ens pot explicar com va anar aquesta reunió i 
del que es va tractar. 
 
Pren la paraula el senyor Joan Miquel Pardo que manifesta que al barri de Covadonga 
es respira molta violència, ja que s’estan vivint molts atracaments davant de l’estació 
antiga i a la plaça de Sant Salvador. Assegura que molta gent a marxat del barri per por 
i que si no s’han fet mes denuncies a la policia també ha estat per respecte a que 
després es puguin tenir més problemes amb els agressors. Per últim, comenta que ell 
ha tancat el local de l’associació i n’està buscant un altre on no hi hagi tanta violència.  
 
El president del Consell, Jordi Font, comenta amb el Melcior Manau de traslladar 
aquesta queixa a policia i al regidor corresponent per veure quines solucions es poden 
adaptar. D’altra banda, també insisteix que qualsevol incidència cal denunciar-la a 
Policia o Mossos d’Esquadra, per tal que quedi constància.  
 
Pren la paraula el secretari delegat, en Melcior Manau, que explica que en la reunió 
amb els veïns del c. de Bonavista es va acordar d’anar reunint-se amb ells 
periòdicament, per tal d’anar-los informant de tot el procés que s’està fent des dels 
diferents departaments de l’Ajuntament, ja que és un tema molt complex. 
 
Pren la paraula el regidor del Districte 1, en Lluís Monge i ens fa saber que la situació és 
difícil, ja que aquest edifici era d’un constructor que va fer fallida i la hipoteca la tenia 
Caixa Penedès. Per això tenien l’esperança que l’hagués absorbit Banc Sabadell però 
no ha estat així, sinó que se la quedada Sareb (el banc dolent). Llavors això està aturat i 
el procediment a seguir és molt llarg, ja que tot funciona per via judicial. Explica que el 
que s’està intentant és sumar petits greuges dels veïns, per tal de poder-ho presentar 
tot a la fiscalia. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio González, que pregunta si des de l’Ajuntament 
no es podria fer pressió i no donar cap tipus d’ajuda a aquesta gent. 
 
Pren la paraula el regidor del Districte 1, en Lluís Monge, i li respon que una cosa és el 
que podem desitjar i l’altra és el que ens marca la llei. Seguidament explica que una de 
les formules de pressió que es fan servir tant a la Companyia d’Aigües com a les 
companyies elèctriques, és que cada cop que ells es connecten periòdicament els tallen 
el subministrament.  Insisteix que la situació s’està complicant, ja que la llei canviarà i no 
es podrà tancar a ningú els serveis perquè no puguin fer front a la despesa. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo que expressa que de cara a les 
companyies quedaran malament aplicant aquesta normativa, ja que llavors quan un 
ciutadà té un problema o incidència i no pot pagar la factura, aquest si que rebrà una 
bona multa.  
 
A continuació s’intercanvien opinions diverses entre tots els assistents sobre el tema de 
les ocupacions.  
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Acabades les reflexions, el regidor del Districte, Lluís Monge, ens fa saber que ens 
mantindrà informats del tema en els pròxims Consells.  
 
Seguidament, pren la paraula el president del Consell, en Jordi Font, i ens informa dels 
talls de carrers previstos al Districte per obres de millora i renovació puntual del ferm de 
la calçada. Els carrers afectats són: 
 

• c. de les Tres Creus (Sant Llorenç – Narcís Giralt) del dilluns 11 al dimecres 13 de 
novembre. 

• c. del Dr. Puig, del dilluns 11 al divendres 15 de novembre. 
• c. de Sant Joan, del dilluns 11 al divendres 15 de novembre. 
• via de Massagué, dissabte 16 i diumenge 17 de novembre. 

 
A continuació, el president del Consell, en Jordi Font ens informa que ja es va fer la 
visita de la central de recollida pneumàtica i va ser molt positiva. 
 
Pren la paraula el senyor Francesc Pascual i, en nom dels membres de la junta de la 
EUTIME, dóna les gràcies per haver programat la visita i poder haver visitat les 
instal·lacions, ja que els va agradar molt. Seguidament pregunta si es podria organitzar 
un altre visita, ja que hi ha altres membres de la seva entitat que estarien interessats en 
visitar-ho. 
 
Pren la paraula el secretari delegat, en Melcior Manau, que li respon que només s’han 
de posar amb contacte amb el Districte 1 i els gestionarem. 
 

 
6. Torn obert de paraules 
 
 Pren la paraula el senyor Ramon Chulilla que proposa que igual que han vingut a 

explicar el tema de les biblioteques, que en una propera reunió vingués algú a explicar-
nos el tema de tots aquests filats i cablejat elèctric del centre tan irregular. A la vegada 
diu que li agradaria també saber a càrrec de qui va tot això, si de l’Ajuntament o de les 
companyies elèctriques. 

 
 El president del Consell, Jordi Font en pren nota i ho posa en llista per tractar-ho en un 

proper Consell. 
 
 Pren la paraula el Guillermo Pons que explica que al carrer de Latorre on hi ha l’escola 

dels Maristes, encara està pendent de retirar l’armari provisional de llum que van 
col·locar per fer unes obres a l’estiu. Diu que es va informar i que ja està denunciat però 
que la companyia elèctrica no ho retira. 

 
 
En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 

 
El secretari delegat     Vist i plau 

       El president 


